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Tryggheten kring myrparken i Södra Bomhus 

Myrparken är en attraktiv plats för våra barn och unga att vistas på i Södra Bomhus. Som en  

central mittpunkt, med såväl möjlighet till lek som aktiviteter mer inriktade på olika sporter, 

så skapar det just den bredden på åldrar som befinner sig på platsen. Något som naturligtvis 

är glädjande och det är positivt att kommunen har denna form av aktivitetsytor.  

 

Som vuxen är jag ofta ute och promenerar i området, såväl dagtid som kvällstid för att bidra 

till att vi får just den vuxna närvaron vid olika tider på dygnet och således bidrar till att öka  

tryggheten för våra barn och unga som rör sig i området är oerhört viktigt. Som förälder har 

jag vid ett flertal tillfällen fått till mig från mina egna barn, andras barn eller föräldrar att man 

upplever misstänkt aktivitet från vissa personer, det skulle kunna röra sig om handel med 

illegala substanser, såväl dagtid som kvällstid. Omfattningen är svår att klargöra, dock  

är det en upplevelse som framförts. Det har även framkommit i samtal med nattvandrarna i  

Bomhus att det finns en oro för handel med illegala substanser. 

 

För att motverka denna form av handel och skapa goda förutsättningar till trygghet för barn,  

unga och andra som rör sig i området så kan kommunen vidta vissa åtgärder för att stärka  

tryggheten. Exempelvis: 

- Röjning av sly 

- Förbättrad belysning 

- Kamerabevakning 

- Väktarrondering ev. ordningsvakter 

- Fältassistenter 

Kamerabevakning som finns på plats dygnet runt i området runt Myrparken skulle kunna få  

handeln med illegala substanser att försvinna från platsen, visserligen kanske inte handeln 

som sådan försvinner, men kamerabevakningen skapar en tryggare närvaro för andra som rör 

sig i området och som då slipper bli vittne eller riskera hamna i kläm. 

Utifrån ovanstående vill jag ställa följande fråga till ansvarigt kommunalråd/ordförande: 

 

1. Hur väl känner kommunen till de problem som upplevs finnas i Myrparken och vilka  

åtgärder har genomförts eller planeras att göras för att stärka tryggheten i och omkring  

Myrparken. 

 

Mattias Eriksson Falk 


